



LETTER OF INVITATION

Al-Farabi Kazakh National University confirms that the following representatives of Chinese university have been invited to visitor KazNU on 16-18 April 2026 to enhance educational communication between universities in China and Kazakhstan.

The members of delegation:

No.	Name of the University	Full name	DOB	Gender	Job title
1	China Pharmaceutical University	PAN RONGJIE	1981-11-12	Male	Vice Dean
2		SHAO ZHENYANG	1994-10-10	Male	Staff

All expenses regarding the proposed visit, including international flights, local accommodation/transportation and insurances will be covered by your delegation.

We are looking forward to welcoming you to our university!

Yours sincerely,

Yesbol OMIRZHANOV

Director

Department of International Cooperation

Al-Farabi KazNU





ИНСТИТУТ КОНФУЦИЯ при БГУ

比什凯克国立大学孔子学院

Адрес: Кыргызская Республика, 720044, г. Бишкек, пр. Мира, 27

Тел.: 312-544476 312-218905

邀 请 函

尊敬的中国药科大学:

吉尔吉斯斯坦比什凯克国立大学孔子学院 2008 年揭牌设立，由中国新疆大学与吉尔吉斯斯坦比什凯克国立大学合作建立，下设有多所孔子课堂和汉语教学点，致力于在吉尔吉斯斯坦积极开展中文教学和各类文化交流活动，已成为满足当地民众中文学习需求、开展中文教学和文化交流的重要平台。

为促进中吉两国文化教育交流，满足吉尔吉斯斯坦学生赴华留学意愿，在吉尔吉斯斯坦宣传中国知名高校，比什凯克国立大学孔子学院与汉考国际合作，于 2026 年 4 月 18 日至 4 月 20 日在吉尔吉斯斯坦首都比什凯克市举办“吉尔吉斯斯坦(第三届)HSK 中国留学展”，为吉尔吉斯斯坦中文学习者、院校及各界人士提供近距离了解中国知名大学的交流平台。

在此，我们诚挚地邀请以下人员前来吉尔吉斯斯坦比什凯克市参加“吉尔吉斯斯坦(第三届) HSK 中国留学展”系列活动(邀请人员名单见附件)。受邀人员在吉期间的国际旅费、食宿、保险等费用均自行承担。

大学名称	受邀人员 姓名	性别	出生日期	部门/职务
中国药科大学	潘荣杰	男	1981-11-12	副院长
	邵振阳	男	1994-10-10	科员

专此敬邀，谨此致谢。

吉尔吉斯斯坦比什凯克国立大学孔子学院

吉方院长：

中方院长：





ИНСТИТУТ КОНФУЦИЯ при БГУ

比什凯克国立大学孔子学院

Адрес: Кыргызская Республика, 720044, г. Бишкек, пр. Мира, 27

Тел.: 312-544476 312-218905

Invitation Letter

Dear China Pharmaceutical University,

The Confucius Institute at Bishkek State University in Kyrgyzstan was inaugurated in 2008. As a joint establishment between Bishkek State University and Xinjiang University, it has set up numerous Confucius Classrooms and Chinese language teaching centers. It is dedicated to actively promoting Chinese teaching and various cultural exchange events in Kyrgyzstan. It has become an important platform to meet the local people's demand for learning Chinese and to conduct Chinese language teaching and cultural exchanges.

To promote cultural and educational exchanges between China and Kyrgyzstan, meet the aspirations of Kyrgyz students to study in China, and enhance the visibility of renowned Chinese universities in Kyrgyzstan, the Confucius Institute at Bishkek State University, in collaboration with Chinese Testing International Co., Ltd, will host the “Kyrgyzstan 3rd HSK Study in China Education Expo” in Bishkek, the capital of Kyrgyzstan, from April 18 to April 20, 2026. This event aims to provide Kyrgyz Chinese language learners, institutions, and various sectors with a platform to directly interact with renowned Chinese universities.

We sincerely invite the following representatives to attend the “Kyrgyzstan 3rd HSK Study in China Education Expo” in Bishkek (see attached list of invitees). Please note that international travel expenses, accommodation, insurance, and other related costs during their stay in Kyrgyzstan shall be borne by the invitees themselves.

University	Name	Gender	Date of Birth	Department/Position
China Pharmaceutical University	PAN RONGJIE	Male	1981-11-12	Vice Dean
	SHAO ZHENYANG	Male	1994-10-10	Staff

Sincerely yours,

Kyrgyzstan Bishkek State University Confucius Institute

Foreign Director:

Chinese Director:

